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Protokół nr 7/24 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska  

w dniu 9 grudnia 2024 r. 

 

Posiedzenia odbyło się w Sali Sesyjnej nr 18, Starostwo Powiatowe w Wołowie 

Plac Piastowski 2 w godz. 8.15 – 8.50. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: 

 

Obecni: 

 

1. Janusz Dziarski 

2. Paweł Gołąb 

3. Beata Gryga 

4. Jan Janas 

5. Agnieszka Łukaszewska 

6. Paweł Pirek 

7. Bohdan Stawiski  

8. Józef Szumilas  

9. Rafał Zając 

 

Nieobecni: 

 

1. Rafał Borzyński – Przewodniczący 

2. Marek Cukrowski 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Skarbnik Powiatu Wołowskiego – Pan Konrad Buczek. 

 

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Wołowskiego ze względu na nieobecność 

Przewodniczącego Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska. Stwierdził, iż w 

posiedzeniu uczestniczy 9 radnych, kworum spełnione. Przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 

 
Porządek posiedzenia: 

 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 6/24 z dnia 26 listopada 2024 r.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2025. 

5. Odczytanie opinii Komisji Stałych Rady do projektu uchwały budżetowej na rok 2025. 

6. Przyjęcie ostatecznej pozytywnej opinii Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i 

Środowiska o projekcie uchwały budżetowej na rok 2025. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż w powyższym punkcie nastąpi zmiana. Wobec tego udzielił 

głosu P. Staroście J. Janasowi, który poinformował, iż opinia od Regionalnej Izby Obrachunkowej 
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wpłynie następnego dnia. Odparł, iż powyższa opinia jest pozytywna, natomiast w chwili obecnej nie 

posiada jej na piśmie aby móc ją przedłożyć.  

r. P. Pirek zabrał głos i zapytał P. Starostę J. Janasa czy ww. opinia dotyczy projektu uchwały 

budżetowej na rok 2025. 

P. Starosta J. Janas potwierdził, iż opinia od Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczy projektu 

uchwały budżetowej na rok 2025. 

r. P. Pirek odparł, iż ww. opinia potrzebna jest wyłącznie na VIII Sesję Rady Powiatu Wołowskiego w 

dniu 19 grudnia 2024 r. 

P. Starosta J. Janas nadmienił, iż komisja może procedować nad opiniami wydanymi przez Regionalną 

Izbę Obrachunkową celem zapoznania się przed obradami VIII Sesji Rady Powiatu Wołowskiego. 

r. B. Stawiski zaproponował zwołanie posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i 

Środowiska przed posiedzeniem VIII Sesji Rady Powiatu Wołowskiego. 

r. P. Pirek nadmienił, iż komisja nie jest zobowiązana do opiniowania opinii od Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

P. Skarbnik odparł, iż procedowanie przez komisję nad opiniami od Regionalnej Izby Obrachunkowej 

ma na celu zapoznanie się z nimi oraz tym samym wyrażenie swojego stanowiska. Mając na uwadze, 

że jest to projekt uchwały budżetowej na rok 2025 powinno się przedłożyć opinie od Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej także komisji budżetu, aby w dniu obrad VIII Sesji Rady Powiatu, która jest 

sesją budżetową, radni mogli wydać ostateczną decyzję po zapoznaniu się z opinią podczas 

wcześniejszego posiedzenia komisji.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do Członków Komisji o uwagi do proponowanego porządku 

posiedzenia. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Porządek posiedzenia został przyjęty przez komisję jednogłośnie. 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 6/24 z dnia 26 listopada 2024 r.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem o uwagi do protokołu nr 6/24. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Komisja 9 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących 

się” przyjęła protokół nr 6/24 z dnia 26 listopada 2024 r. 

Ad 4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2025. 

Przewodniczący Rady zapytał czy Członkowie Komisji wnoszą uwagi do projektu uchwały. 

 

R. J. Dziarski zabrał głos i zapytał o występowanie działających spółek wodnych na terenie Powiatu 

Wołowskiego. 

 

P. Starosta J. Janas odpowiedział, iż na terenie Powiatu Wołowskiego nie ma działających spółek 

wodnych. 

 

r. P. Pirek nawiązując do wypowiedzi P. Starosty J. Janasa zapytał z czego wynika treść punktu 5 w 

Planie Pracy Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2025. 
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Przewodniczący Rady poinformował, iż w związku z nieobecnością Przewodniczącego Komisji nie 

jest w stanie udzielić odpowiedzi na powyższe pytanie. W związku z tym zaproponował głosowanie 

nad powyższym projektem uchwały z uwzględnieniem autopoprawki w postaci usunięcia punktu 5. 

 

P. Starosta J. Janas nadmienił, iż autor przedłożonego Planu Pracy Komisji Budżetu, Gospodarki, 

Infrastruktury i Środowiska na rok 2025 prawdopodobnie miał na uwadze utworzenie spółek 

wodnych, celem poprawy systemu melioracji na terenie Powiatu Wołowskiego. Poinformował o 

niedrożnych rowach, które skutkują podtopieniom. Nadmienił o istniejących spółkach wodnych na 

terenie innych Powiatów. Odparł, iż rozważano utworzenie tychże spółek na terenie Powiatu 

Wołowskiego. Utworzeniem spółek wodnych mieli zająć się rolnicy pod nadzorem Powiatu 

Wołowskiego, jednocześnie opłacając składki na ww. spółki. Dodał, iż szczegółowe omówienie treści 

w punkcie 5 nastąpi w momencie pojawienia się Przewodniczącego Komisji, który jest jednocześnie 

autorem przedłożonego planu pracy. Odparł, iż radni mogą wstrzymać się od głosowania jeśli 

posiadają wątpliwości bądź zagłosować za autopoprawką polegająca na usunięciu punktu 5. Uważa, iż 

powinno się rozmawiać o spółkach wodnych na posiedzeniach komisji, gdyż jest to temat ważny. 

 

r. P. Pirek odparł, iż plan pracy jest ramą, która pozwala na zaprezentowanie radnym tematów, które 

będą poruszane w kolejnych posiedzeniach w danym roku. W jego ocenie nie ma nic złego w tym, że 

poszczególny punkt nie zostanie wykonany, gdyż można skierować go do planu pracy w roku 

następnym. Dodał, iż problemem jest prawdopodobnie niepoprawny zapis w punkcie 5. W związku z 

powyższym złożył wniosek formalny o skreślenie punktu 5 w Planie Pracy Komisji Budżetu, 

Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2025. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Łukaszewska odparła, iż Członkowie Komisji nie powinni w imieniu 

Przewodniczącego Komisji głosować o skreśleniu bezpośrednim punktu 5 z Planu Komisji Budżetu, 

Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2025 podczas jego nieobecności. Uważa, iż 

należałoby wstrzymać się od głosowania i poczekać aż Przewodniczący Komisji omówi powyższy 

plan pracy. 

 

r. P. Pirek odparł, iż wniosek formalny został złożony w Jego imieniu a nie Przewodniczącego 

Komisji. 

 

P. Starosta J. Janas nadmienił, iż powyższy wniosek należy przegłosować. Komisja powinna 

przedyskutować temat pozostawienia bądź usunięcia punktu 5 z Planu Pracy Komisji Budżetu, 

Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2025. Jeżeli punkt 5 zostanie w powyższym planie 

pracy to na kolejnym posiedzeniu komisji wywiąże się dyskusja w tym temacie a Członkowie Komisji 

będą mogli zaproponować rozwiązania. Uważa, iż rolnicy również powinni brać udział w takiej 

dyskusji i wspólnymi siłami utworzyć w przyszłości spółki wodne. Odparł, iż w Jego ocenie nie ma 

potrzeby wykreślania punktu 5 z powyższego plany pracy, gdyż ważne jest, aby mieszkańcy wiedzieli 

o odbywających się rozmowach w temacie spółek wodnych. 

 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym w sprawie usunięcia 5 

punktu z Planu Pracy Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2025. 

Komisja 4 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” nie 

przyjęła wniosku formalnego w sprawie usunięcia 5 punktu z Planu Pracy Komisji Budżetu, 

Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2025. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad przedmiotową uchwałą. 

Komisja 6 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 3 głosami „wstrzymującymi się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2025. 
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r. P. Pirek nadmienił, iż wstrzymanie się od oddania głosu nie wynika z tego, iż jest przeciwny 

utworzeniu spółek wodnych na terenie Powiatu Wołowskiego. Powodem wstrzymania się od 

głosowania był zapis w punkcie 5, który jego zdaniem jest niepoprawny. 

r. P. Gołąb poinformował o zamyśle utworzenia spółek wodnych na terenie Powiatu Wołowskiego. 

Pomysł ten był przedmiotem dyskusji we wrześniu bieżącego roku podczas powodzi. Nadmienił, iż  

Wydział Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa wraz z Zarządem Powiatu Wołowskiego zatwierdza 

status spółki wodnej oraz nadzoruje i kontroluję jej działalność. Uważa, iż punkt 5 w powyższym 

planie pracy powinien zostać. Dodał, iż ewentualnie można dokonać skorygowania owego punktu. 

Ad 5. Odczytanie opinii Komisji Stałych Rady do projektu uchwały budżetowej na rok 2025. 

Przewodniczący Rady odczytał ostateczne opinie Komisji Stałych Rady do projektu uchwały 

budżetowej na rok 2025.  

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 6. Przyjęcie ostatecznej pozytywnej opinii Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i 

Środowiska o projekcie uchwały budżetowej na rok 2025. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Członków Komisji o uwagi do projektu uchwały. Jednocześnie 

odczytał ostateczną pozytywną opinię Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska do 

projektu uchwały budżetowej na rok 2025. 

 
Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Komisja 6 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 3 głosami „wstrzymującymi się” 

przyjęła ostateczną pozytywną opinię Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i 

Środowiska o projekcie uchwały budżetowej na rok 2025. 

Ad 7. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Członków Komisji o zabranie głosu w sprawach różnych.  

r. P. Pirek zwrócił się z pytaniem o kolejność głosowania nad Wieloletnią Prognozą Finansową oraz 

budżetem Powiatu Wołowskiego.  

P. Starosta J. Janas odpowiedział, iż na podstawie zatwierdzonej Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Skarbnik sporządza budżet na dany rok. Uwzględniając jednocześnie wydatki bieżące. Dlatego w 

pierwszej kolejności należy zagłosować nad Wieloletnią Prognozą Finansową a następnie nad 

budżetem. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Rafał Zając zamknął posiedzenie 

komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokolant: 

Katarzyna Makarewicz 
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W zastępstwie 

Przewodniczącego Komisji  

Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury  

i Środowiska 

 

Rafał Zając 

 

 


